	3.2 Political situation
Since the events of the presidential elections in 2004 which led to the "Orange Revolution", the current Ukrainian president Viktor Yushchenko became elected and forced the prior declared winner of the elections and former Prime Minister Viktor Yanukovych to step down, as evidence of election fraud arose. Viktor Yanukovych and his "Party of the Regions" went into opposition while a coalition of the pro-western "Orange" parties was formed in 2005, being head by Yulia Tymoshenko. After corruption allegations and internal disputes within the coalition, the president dissolved Yulia Tymoshenko's not functioning government. After the 2006 parliament elections the "Party of the Regions" wins a majority of the seats and Viktor Yanukovych is set Prime Minister, but the newly formed government is also unable to lead. Changes to the constitution introduced at the beginning of 2006, which were part of the political compromise reached during the "Orange Revolution", transferred some of the president's powers to parliament and the government, but paved the way for conflict because of their ambiguity. The strategy of the pro-Russian government to deteriorate and weaken the powers of the president led to earlier parliament elections on September 30th 2007 and parties linked to the president and his "Orange Revolution" ally, Yulia Tymoshenko, are in the best position to form a coalition. However, their majority will be slim as the "Party of the Regions" have won 34% of the votes and remains the strongest party in the parliament. In the light of this, the policymaking capability of the next government is likely to be constrained.

Overview of Kiev
Size
839 km2
Population: Kiev City
2.7 million
Population: Greater Kiev City
4.4 million
GDP per capita in €
9.259
Sources: Administration of Kiev
Kiev, the capital of the Ukraine, is located in the northern central part of the country, on the banks of the river Dnieper. The city occupies a territory of 839 km2 and is home to 2.7 million inhabitants. Kiev is the country's largest, wealthiest and most service-oriented city. It is also the political, economic and cultural centre of a 47 million nation, which is still in a process of redefining its political and economic identity after gaining independence from Russia in 1991. Many high-tech industries, higher education institutions and famous cultural attractions are located in and around Kiev.
In terms of size and proximity to EU markets, Kiev shares many characteristics with Central European capitals. Therefore Kiev is expected to broadly follow a development similar to the One the core CE capitals went through a decade ago, though at a faster rate.

Kiev has over 27 Museums, 25 theaters, 8 concert halls, 6 city parks of cultural meaning and over 15 important historically unique cathedrals, churches and monasteries. Furthermore the city is home to over 65 higher educational facilities.
The table below indicates Kiev's most famous sights:
Major sights of Kiev
Sight
Near Podi
Pechersk Lavra
X
Golden Gates
X
Independence Square
X
St. Sofia Cathedral
у
Lipki
Andreevskiy Spusk
у
National architecture and life museum
National historical museum
Botanical Garden
Kiev Zoo

	3.2 Политическая ситуация
В результате политических выборов 2004 года произошла «Оранжевая революция» и был избран действующий президент Украины Виктор Ющенко, после того, как был выявлен факт фальсификации выборов, победителем которых стал  бывший премьер министр Виктор Янукович. Виктор Янукович и его «Партия Регионов» ушла в оппозицию, в то время как была сформирована в 2005 году коалиция прозападных «Оранжевых» партий во главе с Юлией Тимошенко. После обвинений в коррупции и внутренних разногласий  в коалиции президент распустил недействующий парламент Юлии Тимошенко. После парламентских выборов 2006 года Партия Регионов получила большинство мест в парламенте, и Виктор Янукович занял кресло Премьер министра, однако вновь сформированный парламент также был недееспособный. 

Изменения в конституции, вступившие в силу в начале 2006 года, которые были частью компромисса, достигнутого в течение «Оранжевой революции» передали некоторые полномочия президента парламенту и правительству, но стали причиной  конфликта из-за их двусмысленности.  Стратегия про-Российского правительства и уменьшение полномочий президента привели к досрочным парламентским выборам 30го Сентября 2007, и партии, связанные с президентом и его союзником по «Оранжевой революции», Юлией Тимошенко, оказались в наиболее выгодном положении для создания коалиции. Тем не менее, незначительный перевес голосов получила Партия Регионов – 34%, и остается самой сильной партией в парламенте. В свете этого, возможность определения единого политического курса нового правительства может быть ограничена
3.3 Обзор Киева
Обзор Киева

Размер

839 км²

Население Киева

2.7 миллиона

Население Киева и пригорода

4.4 миллиона

ВВП на душу населения в Евро

9.259

Источник: Администрация Киева

Киев, столица Украины, расположен на севере центральной части Украины, на берегах реки Днепр. Город занимает территорию в 839 км2  и является домом для 2,7 миллионов жителей. Киев – самый большой и богатый город в стране, а также наиболее ориентированный на обслуживание. Также, это политический, экономический и культурный центр 47миллионной нации, которая до сих пор находится в процессе определения своей политической и экономической индивидуальности после приобретения независимости от России в 1991 году. Много отраслей высоких технологий, высших учебных заведений находится в Киеве и вокруг него. 
В связи с размером и близостью к рынку Евросоюза, Киев имеет много общих свойств со столицами Центральной Европы. Следовательно, ожидается, что развитие Киева будет происходить подобно развитию основных столиц Центральной Европы десять лет тому назад, однако более быстрыми темпами.

В Киеве находится более 27 музеев, 25 театров, 8 концертных залов, 6 парков культуры и более 15 уникальных в своем историческом значении соборов, церквей и монастырей. Более того, город является родителем более 65 высших учебных учреждений. 
Нижеследующая таблица описывает наиболее знаменитые достопримечательности:

Основные достопримечательности

Достопримечательность

Близость к Подолу

Печерская Лавра

x

Золотые Ворота

x

Площадь Независимости

x

Софиевский Собор

x

Липки

Андреевский Спуск

x

Национальный музей природоведения

Национальный исторический музей

Ботанический Сад

Киевский Зоопарк




